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Initiativärende - ang. hyreshöjningar
Kultur- och fritidsnämnden bär ett stort ansvar för alla våra barn och ungdomar i vår
kommun. Med de höjningar Kultur- och fritidsnämnden har aviserat på över 600% är inte
rättfärdigat och inger inte förtroende hos våra medborgare.

Vi vill med detta initiativärende ta ett nytt beslut om hyror och avgifter där höjning inför 2024
är beräknat enligt index på 9% gällande alla som ej har ingångna avtal med Kultur- och
fritidsnämnden.

Med anledning av ovanstående yrkar vi att Kultur- och
fritidsnämnden beslutar:

att samtliga höjningar av avgifter och hyror gällande år 2024 inom Kultur- och
fritidsnämndens ansvarsområde ej får överskrida en ökning om 9 %, tidigare
beslut fattade på delegation som överskrider denna nivå ska därför bortses och
nytt beslut om höjning ska fattas av nämnden.
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